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2. SZÁMÚ JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Tiszagyenda Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. március 1. napján 

megtartott soros kívüli Képviselő-testületi üléséről 

 

Helye: Tiszagyenda, Házasságkötő terem 

 

Jelen vannak:   

 

    Pisók István polgármester 

    Hajnal Istvánné képviselő 

    Pádár Lászlóné képviselő 

    Lenge Tiborné képviselő 

    Oláh János képviselő 

    Boros Tibor képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Balogh Henrietta aljegyző 

 

Pisók István polgármester: Megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes. Ballók 

Zoltán képviselő hiányozik. 

 

Felkérem Moldovánné Janku Mónikát jegyzőkönyvvezetőnek. Aki ezzel egyet ért, kérem, 

kézfelnyújtással jelezze.  

 

Köszönöm. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület Moldovánné Janku Mónikát 6 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás szavazattal elfogadta jegyzőkönyvvezetőnek.  

 

Külön köszöntöm Dr. Gaszparjan Karen jegyző urat, a közös hivatal jegyzőjét. Köszöntöm 

aljegyző asszonyt, a képviselőket és a megjelent intézményvezetőket, vendégeket. 

 

5/2023. (III.01.) számú határozat 

 

- Jegyzőkönyvvezető személyének elfogadásáról- 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Moldovánné Janku Mónikát 

elfogadta a testületi ülés jegyzőkönyvvezetőjének. 

 

Pisók István polgármester: A meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalása lenne a 

mai testületi ülés napirendje. Aki ezzel egyetért, kérem, hogy kézfeltartással szavazzon. 

Megállapítom, hogy 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal a napirendi pont elfogadásra 

került. 

 

6/2023. (III.01.) számú határozat 

 

- Napirendi pont elfogadásáról – 

 

1. Két ülés között beszámoló 

Ea.: Pisók István polgármester 

 

2. Tiszagyenda Községi Önkormányzat 2023. évi költségvetésének megtárgyalása  



Ea.: Pisók István polgármester 

 

3. Tiszagyenda Községi Önkormányzat bevételeinek és a Gst. 8.§ (2) bekezdése szerinti 

adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet 

követő három évre várható összegének megtárgyalása 

Ea.: Pisók István polgármester 

 

4. A Képviselő-testület 2023. évi munkatervének megtárgyalása 

Ea.: Pisók István polgármester 

 

5. Az önkormányzat tulajdonában lévő lakások és helyiségek bérletéről szóló rendelet 

megalkotásáról 

Ea.: Pisók István polgármester 

 

6. Előterjesztés a közszolgálati tisztviselők 2023. évi illetményalapjáról  

Ea.: Pisók István polgármester 

 

7. Előterjesztés a Platánfa Óvoda és Konyha 2023. évi nyári zárva tartási rendjének 

meghatározása 

Ea.: Pisók István polgármester  

 

8. A Kunhegyesi Mikro-térségi Szociális Intézmény hatósági ellenőrzéséről készült 

jegyzőkönyv megtárgyalásáról  

Ea.: Pisók István polgármester 

 

9. Egyebek 

 

Első napirendi pont: Két ülés közötti beszámoló 

 

Pisók István polgármester: Először is elmondanám, hogy elkezdődtek a TOP-os beruházások 

tervezései. Mint láthatták, az önkormányzat épületének a szigetelése is elkezdődött, várhatóan 

a tavasszal be is fejeződik. Nagyobb említésre méltó dolog azt gondolom nem történt az elmúlt 

két hónapban. A rezsi számlák eléggé megnőttek, különösen figyelni kell a takarékoskodásra. 

Elkezdődik idén a konyhának és az óvodának is az energetikai felújítása. Megkaptuk a Vasas 

székeket is, 500 darab székről van szó, ezeket fogjuk majd különböző helyeken, ahol szükség 

van rájuk, elhelyezni. Elindult a START Munkaprogram. Többen jelentkeztek, mint amennyit 

fel tudtunk venni sajnos. Én ide ennyit szerettem volna mondani. Aki ezzel a két ülés közötti 

beszámolóval egyetért, elfogadja, az kérem, kézfeltartással jelezze! Köszönöm, megállapítom, 

hogy 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal a két ülés közötti beszámoló elfogadásra került.  

 

7/2023. (III.01.) számú határozat 

- Két ülés közötti beszámoló elfogadásáról –  

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a két ülés közötti beszámolót 

elfogadta. 



Második napirendi pont: Tiszagyenda Község Önkormányzatának 2023-as költségvetésének 

megtárgyalása 

Pisók István polgármester: Megkérném Pádár Lászlóné képviselőt, mint a bizottság elnökét, 

hogy számoljon be a bizottság üléséről.  

Pádár Lászlóné képviselő: Tegnap volt a bizottság ülése, ahol részletesen beszéltünk a 

költségvetésről, átnéztük azt, és elfogadásra javasoltuk.  

Pisók István polgármester: Rendben, köszönjük szépen. Ugye, mint azt elmondtam, a 

szociális keretünkben kevesebbet kaptunk 3 millió forinttal, mint eddig, illetve a temetőre is 

kevesebb pénzt kaptunk. A szociális társuláshoz sajnos 7,5 millió forintot kell hozzá tennünk, 

a minimálbér emelések miatt. Ezt az önkormányzatnak a szociális keretéből kell hozzátennünk. 

Apróságokon lehet, hogy tudunk majd spórolni, mint például a szociális tűzifa beszállítása. A 

könyvtárba szeretnénk majd a későbbiekben felvenni valakit 4 órában, aki rendesen vezeti a 

könyvtárat, és ellátja a feladatát. Lesz majd egy gyönyörű új parkunk, játszótérrel, rendezvény 

teremmel. Még az jó lenne, ha sikerülne egy munkahelyet teremteni Tiszagyendán azoknak, 

akik nem tudnak eljárni esetleg máshová. Ezek nem tartoznak ide közvetlenül, de el szerettem 

volna mondani. Valakinek van-e kérdése esetleg? 

Hajnal Istvánné alpolgármester: Igen, nekem lenne, a szociális részhez szeretnék 

hozzászólni, a ráfizetéshez. Ez abból ered, hogy a szociális bérpótlékokkal van probléma. De 

biztos vagyok benne, hogy normalizálódni fognak a dolgok, és megoldódik ez a probléma. A 

könyvtárba valóban fel kell vennünk minél hamarabb valakit, mert támogatást arra is kapunk. 

Pisók István polgármester: Rendben, akkor aki a 2023. évi költségvetést elfogadja ezzel 

egyetért, kérem, kézfeltartással szavazzon. Köszönöm! Megállapítom, hogy 6 igen, 0 nem, 0 

tartózkodik szavazattal a rendeletet elfogadtuk.  

3/2023. (III.01.) számú rendelet  

- Tiszagyenda Községi Önkormányzat 2023. évi költségvetése –  

/A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi/ 

Harmadik napirendi pont: Tiszagyenda Községi Önkormányzat bevételeinek és a Gst. 8.§ (2) 

bekezdése szerinti adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a 

költségvetési évet követő három évre várható összegének megtárgyalása 

 

Pádár Lászlóné képviselő: Ezt a napirendi pontot is megtárgyalta tegnap a Pénzügyi Bizottság, 

szintén elfogadtuk. A lényeg, hogy 7.600.000.- forint a saját bevételünk fele, és ebben az 

értékben lehet hitelt felvennünk.  

Pisók István polgármester: Rendben, akkor, aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze! 

Köszönöm, megállapítom, hogy 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal a határozati javaslat 

elfogadásra került.  

 

8/2023. (III.01.) számú határozat 

 



- Tiszagyenda Községi Önkormányzat saját bevételeinek és a Gst. 8. § (2) bekezdése 

szerinti adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a 

költségvetési évet követő három évre várható összegéről - 

Tiszagyenda Községi Önkormányzat a Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi 

CXCIV. törvény (továbbiakban: Gst.) 45. § (1) bekezdés a) pontja felhatalmazása alapján 

kiadott jogszabályban meghatározottak szerinti saját bevételeit, valamint a Gst. 8. § (2) 

bekezdése szerinti adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek várható 

összegét a költségvetési évet követő három évre e határozat 1. számú melléklete szerint 

határozza meg.  

Határidő: azonnal 

Felelős: Pisók István polgármester 

 

Erről értesülnek:  

1. Pisók István polgármester 

2. Balogh Henrietta aljegyző 

3. Pénzügy 

 

Negyedik napirendi pont: A képviselő-testület 2023. évi munkaterve 

Pisók István polgármester: Idén is szeretnénk megtartani a disznótort, ami már évek óta 

hagyomány. Április elejére tervezem, a dátum még képlékeny egyelőre. Felajánlásokat is 

várunk még.  

Hajnal Istvánné alpolgármester: Én mindig elmondom, hogy jó lenne egy rendezvény naptár 

a településnek, amiben legalább a tervezett dátumok szerepelnének. Ezt a helyi újságban is 

megjelentetnénk.  

Pisók István polgármester: Ez valóban jó lenne, ott lehetne beszélni az éves tervekről is. 

Rendben, aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással szavazzon! Köszönöm, megállapítom, hogy 

6 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal a Képviselő-testület 2023. évi munkaterve elfogadásra 

került.  

9/2023. (III.01.) számú határozat 

- Tiszagyenda Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2023. évi munkatervének 

elfogadásáról -  

Tiszagyenda Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztett 2023. évi 

munkatervet a javaslat szerint elfogadja.  

 

A 2023. évi Munkaterv teljes szövege a határozat mellékletét képezi. 

 

Határidő: 2023. év folyamatos 

Felelős: Pisók István polgármester 

 

Ötödik napirendi pont: Az önkormányzat tulajdonában lévő bérlakások bérleti díjáról 



Balogh Henrietta aljegyző: Három csoportra lettek osztva az ingatlanok: szociális alapon 

bérbe adható, szolgálati lakások és költség elven bérbe adható lakások.  

Pádár Lászlóné képviselő: Erről is tárgyaltunk tegnap a pénzügyi bizottság ülésén. A szociális 

lakások bérleti díját 10.000 forintra állapítottuk meg, a szolgálati lakásokét pedig 25.000 

forintra, addig, míg a felújítások meg nem történnek. A savanyító és a művelődési ház bérleti 

díjáról viszont még nem beszéltünk.  

Pisók István polgármester: Jelenleg ugye a bérleti díj, ha nem haladja meg a 4 óra hosszát, 

6.000 forint, az azt meghaladó 12.000 forint. Plusz nyilván a rezsi költségek. Én azt gondolom, 

hogy emelni kellene a bérleti díjakon.  

Hajnal Istvánné alpolgármester: Én támogatom ezt az ötletet, szerintem is lehetne emelni 

ezeken az árakon.  

Pisók István polgármester: Én azt gondolom, hogy itt sajnos nem feltétlenül gazdag emberek 

laknak, és ezek a házak közösségi házak, a falué is, mindenkié. Nem gondolom, hogy emelni 

kellene ezeken az összegeken. 

Boros Tibor képviselő: Én egyetértek a polgármester úrral. Ezeket az ingatlanokat többnyire 

tiszagyendaiak bérlik, akik valóban nem a gazdag réteghez tartoznak, ezt is figyelembe kell 

vennünk. Tehát én is azt mondom, hogy tartsuk lenn az árakat, ameddig csak lehet. Bár azt 

valóban bele lehet tenni a rendeletbe, hogy ha kárt okoznak, azt meg kell térítsék. 

Pisók István polgármester: Én azt mondom, hogy napoljuk ezt most el, gondolkozzon még 

rajta mindenki, és akkor a következő ülésen visszatérünk erre a témára. A művelődési házról 

úgyis beszélnünk kell majd még, a könyvtárról konkrétan. Fel kell majd vennünk valakit, aki 

végre rendesen tudja üzemeltetni. Azt javaslom, hogy a művelődési ház és a savanyító üzem 

bérleti díja maradjon a korábbi összeg. A lakások bérleti díját pedig az emelt összeggel fogadjuk 

el akkor. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással szavazzon! Köszönöm, megállapítom, hogy 

5 igen, 0 nem, 1 tartózkodik szavazattal a rendelet elfogadásra került.  

 

4/2023. (III.01.) számú rendelet  

- Az önkormányzat tulajdonában lévő lakások és helyiségek bérletéről - 

/A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

Hatodik napirendi pont: A közszolgálati tisztviselők 2023-as illetményalapjáról 

Pisók István polgármester: A köztisztviselőknek, mióta én itt vagyok, nem volt béremelés, én 

ennek azóta több helyen is hangot adtam.  

Hajnal Istvánné alpolgármester: Valóban így van, ahogy polgármester úr mondja, 10 éve 

legalább nem volt béremelés. Én azt gondolom, hogy ha a pénzügyi forrását megtalálták ennek 

az emelésnek most, mindenképpen adjuk meg.  

Balogh Henrietta aljegyző: Annyit szeretnék hozzátenni, hogy tavaly rendeletben volt 

megállapítva az illetményalap, 46.380 forint volt, törvényileg viszont a minimum az, ami most 

megállapításra került, 38.650 forint. Ettől eltérni lehet, személyi illetmény keretében, de ez a 

minimum. Valamint a cafeteria is itt van benne, ez még nettó 400.000 forint lenne éves szinten.  



Dr. Gaszparjan Karen jegyző: Néhány mondatban én is kiegészíteném ezt, a tisztánlátás 

végett. A mindenkori költségvetési törvény alakítja ezt az összeget, ez 15 éve nem változott. 

Csupán 4-5 éve van egy olyan jogszabály, ami alapján lehet emelni ezen az illetményen. Azok 

a települések, akik megtehették, a jóval nagyobb iparűzési adójuk miatt, ők meg is emelték ezt 

az összeget. A kisebb települések akkoriban, mint Tiszagyenda vagy Tiszaroff is, nyilván 

kisebb összeggel tudta emelni, 40-41 ezer forintra. Azzal esetleg lehetett javítani valamit a 

helyzeten. Jelenleg viszont, a mostani minimálbér mellett, ezekkel a kismértékű emelésekkel, 

abszolút nem befolyásoljuk a köztisztviselő bérét, mivel jelenleg a garantált minimálbér bruttó 

296.000 forint. Néha pályázatoknál megkérdezik, hogy emelt-e a képviselő-testület az 

illetményen, ezzel próbálják felmérni, hogy milyen helyzetben van az adott önkormányzat. 

Ezeket a kismértékű emeléseket a tisztviselők viszont egyáltalán nem érezték meg, ezért is 

döntöttünk úgy, a közös hivatal, hogy állítsuk vissza az alapot 38.650 forintra. Reméljük az év 

folyamán lesz olyan megtakarítás, amiből néhány tisztviselőnek meg tudjuk köszönni a 

munkáját. De mindenképpen egyetértek polgármester úrral, hogy emelni kellene a tisztviselők 

bérén.  

Pisók István polgármester: Sajnos tőlünk még a gépjármű adót is elvették, amiből esetleg 

tudtunk volna egy kis pluszt adni. Addig is, aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással szavazzon! 

Köszönöm, megállapítom, hogy 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal a határozati javaslat 

elfogadásra került. 

 

10/2023. (III.01.) számú határozat  

- A közszolgálati tisztiviselők 2023. évi illetményalapjáról - 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország 2021. évi 

központi költségvetéséről szóló 2021. évi XC. törvény 62. § (6) bekezdésében kapott 

felhatalmazás alapján, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés a) pontjában meghatározott 

feladatkörében eljárva a következő határozatot hozza: 

 

1. Tiszagyenda Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2023. évre a Tiszaroffi Közös 

Önkormányzati Hivatal Tiszagyendai Kirendeltségén dolgozó köztisztviselők 

tekintetében az alábbiakat határozza meg: 

a) illetményalap összege 38.650.- Ft, 

 

c) cafetéria juttatás kerete 532.000.- Ft/év/fő járulékaival együtt. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: polgármester, aljegyző 

 

Hetedik napirendi pont: Előterjesztés a Platánfa Óvoda-és Konyha nyári nyitvatartásáról 

Pisók István polgármester: Felújítás, korszerűsítés zajlik majd nyáron az óvodánál és a 

konyhánál is. A konyha előzetes tervét nem kaptam még meg egyedül. Nyílászáró cserék 

lesznek, napelem. Illetve, én szeretném a konyhát leválasztani a szociális intézménytől, minden 



téren, a további nézeteltérések megakadályozása érdekében. A lefolyó rendszert is javítják 

majd, az állandó dugulások miatt. Hogy pontosan az óvodához mikor jutnak oda, azt még sajnos 

nem tudjuk pontosan. 

Balogh Edina óvodavezető: Augusztus végén szokott az óvoda egyébként bezárni. 

Szeptember elején jó lenne, ha meg tudna újra indulni a nevelési év.  

Pisók István polgármester: Ha nem is készül el addigra, akkor elhelyezzük addig ideiglenesen 

a gyerekeket, akár a művelődési házban is. A konyha ugye nem szokott bezárni, de amíg ott 

zajlik a felújítás, más nem a savanyítóba költöztetjük addig. Rendben, aki ezzel egyetért, kérem, 

kézfeltartással szavazzon! Köszönöm, megállapítom, hogy 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodik 

szavazattal a határozati javaslat elfogadásra került.  

11/2023. (III.01.) számú határozat  

 

- Platánfa Óvoda és Konyha 2023. évi nyári zárva tartási rendjének 

meghatározásáról - 

Tiszagyenda Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Platánfa Óvoda és Konyha 2023. évi 

nyári zárva tartási rendjét az alábbiak szerint határozza meg:  

 

• 2023. augusztus 14-től 2023. szeptember 3-ig.  

 

A határozatról értesül: 

 

1.) Platánfa Óvoda és Konyha intézményvezetője helyben 

2.) Tiszagyenda Község Polgármestere helyben 

3.) Irattár 

 

Nyolcadik napirendi pont: A Kunhegyesi Mikro-térségi Szociális Intézmény hatósági 

ellenőrzéséről készült jegyzőkönyv megtárgyalása 

Pisók István polgármester: Itt arról van szó, hogy az ellenőrzés során szóvá tették, hogy a 

családsegítő, aki Tiszaroffon és Tiszagyendán is van, ő intézményvezető is, és hogy ezeket a 

feladatokat mindet nem lehet egyszerre ellátni. Hajnalné alpolgármester asszony azt a javaslatot 

tette, hogy hetente 4x4 órában járjon át a családsegítős, így majdnem minden nap lenne ellátás 

itt is, de a tiszaroffi polgármester asszony elvetette ezt az ötletet.  

Hajnal Istvánné alpolgármester: Így van. Jelenleg 2x8 órában van, ami ugyanúgy 16 óra, 

mint a 4x4 óra lenne, de az ellátás sokkal jobb lenne, mert minden nap itt lenne. Ez lenne egy 

nagyon jó megoldás, és semmivel nem kerülne többe, tehát nem értem az ellenvetését a 

polgármester asszonynak. Ha ez nem valósul meg, valamit akkor is mindenképpen lépni kell az 

ügyben, mert így hatalmas problémák vannak a családsegítésben, a családokkal való 

foglalkozásban. Itt gyerekekről van szó, védelembe vételről, ezzel nem lehet nem foglalkozni. 

A mai nappal egyébként már van Tiszaroffon új intézményvezető, tehát ez a teher lement a 

családsegítős válláról. Ennek ellenére a gyendai kijárása, az ellátás ugyanúgy el van 

hanyagolva. A foglakozást kívánó család viszont rengeteg.  



Pisók István polgármester: Intézményvezető úrnak kellene, akkor én azt gondolom, 

megkeresnie a tiszaroffiakat, hogy ez ellen tegyen valamit.  

Hajnal Istvánné alpolgármester: Így van, ezt a feladatot el kell látni. Mert ugye ez nem csak 

gyerekekről szól. A lakosság közérzetét nagyban befolyásolja, hogy el vannak-e intézve az 

ügyei. A szociális információnyújtó szolgáltatás a pályázattal ugye decemberben megszűnt, 

nincs már, aki segítsen kitölteni a papírjaikat az embereknek. Mivel ez megszűnt, így minden 

ráhárul a családsegítőre. Én minden kedden itt vagyok, egyébként is fogadóórát tartok, és aznap 

akkor én segítek ezekben az ügyeikben mindenkinek. Én ezt fizetés nélkül, önkéntes munkában 

vállaltam, intézményvezető úr beleegyezésével. Annyit szeretnék még ide elmondani, hogy a 

hatósági gyámügyi ellenőrzés is megvolt. Semmi problémát nem találtak, minden rendben volt 

a szociális részen. Egyedül a családsegítéssel volt bajuk, így az első félévben, tehát júliusig 

várható még egy utóellenőrzés.  

Pisók István polgármester: Rendben, akkor ezt minél hamarabb jelezni fogom 

intézményvezető úr felé. Nehogy aztán valamilyen büntetést kapjunk. Aki ezzel egyetért, 

kérem, kézfeltartással jelezze! Köszönöm, megállapítom, hogy a határozati javaslatot 6 igen, 0 

nem, 0 tartózkodik szavazattal elfogadtuk.  

 

12/2023. (III.01.) Kt. határozat 

 

- JN/17/00471-9/2022. iktatószámú a Kunhegyesi Mikro-térségi Szociális Társulás (5340 

Kunhegyes, Szabadság tér 1.) fenntartásában működő Kunhegyesi-Mikro-térségi 

Szociális Intézmény elnevezésű, 5340 Kunhegyes, Dózsa György u. 14. szám alatti szociális 

szolgáltató ellenőrzéséről készült jegyzőkönyv megtárgyalásáról - 

 
 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a JN/17/00471-

9/2022. iktatószámú jegyzőkönyvben foglaltakat, ehhez kapcsolódóan javasolja Somodi József 

Intézményvezető Úrnak, hogy a család- és gyermekjóléti szolgálat vonatkozásában a 

Tiszagyendán és Tiszaroffon dolgozó családsegítő munkaideje úgy kerüljön a két település 

között felosztásra, hogy a családsegítő munkatárs minden nap végezzen Tiszagyendán munkát, 

a munkaideje ennek megfelelően kerüljön meghatározásra. 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri Somodi József 

Intézményvezető Urat a Tiszagyenda Községi Önkormányzata által tett javaslat mielőbbi 

kivitelezésére. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: aljegyző, polgármester, intézményvezető 

 

Kilencedik napirendi pont: Egyebek 

Pisók István polgármester: Én itt szeretném megköszönni a könyvelőnk, Dienes Tímea 

munkáját. Illetve mindenkinek köszönetet szeretnék mondani, aki részt vett a költségvetés 

összeállításában. Eléggé szűkös volt most az összeg, amiből dolgoztak. Beszéltünk már róla, 

reméljük lesz idén, ahol tudunk majd spórolni azért, és tudunk év végén is például csomagot 

osztani is majd. Másik téma, jelentkezett az orvosi ügyelet, hogy emelni szeretné a díját. 48.000 



forinttal emelkedne havonta az összeg, amit fizetünk. Ezt nekünk nem kell most rögtön 

elfogadnunk, én azt mondom, járjunk jobban utána, és a következő ülésen döntsünk. Valakinek 

van-e esetleg bármilyen témával kapcsolatban kérdése? 

Kérészi Lajosné: Én a vérvétellel kapcsolatban szeretnék még érdeklődni.  

Pisók István polgármester: Bővebb tájékoztatást sajnos nem tudok még ezzel kapcsolatban 

adni, a kórház igazgatóval kell még erről egyeztetnem.  

Kérészi Lajosné: Az egyesületeknek a költségvetésből lett idénre tervezve támogatás? 

Pisók István polgármester: Jelenleg, ebben a nehéz helyzetben, nem tudtunk ilyenekkel 

tervezni sajnos. Ha nincs más kérdés, akkor az ülést bezárom. Mindenkinek köszönöm a 

részvételt! 

 

K.m.f. 

 

 

Pisók István                         Balogh Henrietta 

          polgármester               aljegyző 

 

 

Moldovánné Janku Mónika 

jegyzőkönyvvezető 


